
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr XXXI/21 

XXXI sesja RM w dniu 13 sierpnia 2021 r. 

 

Obrady rozpoczęto 13 sierpnia 2021 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:33 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. 

Obecni: 

1.Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Justyna Gapska 

8. Beata Kołota  

9.Tomasz Pacek 

10. Szymon Raczyński 

11. Tomasz Rudny 

12. Tadeusz Szczepański 

13. Marzanna Szewczyk 

14. Alicja Żaguń 

Nieobecny, usprawiedliwiony Radny Adam Michalak. 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

XXXI sesji RM ?  

Radni nie wnieśli.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad XXXI 

sesji RM ? 



Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Adam Michalak. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie za ochronne lasów 

stanowiących własność Skarbu Państwa położonych na terenie Gminy Solec Kujawski.  

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła projekt uchwały. 

Jakub Siedlecki – inż. nadzoru Nadleśnictwa Bydgoszcz – również odniósł się do 

zaproponowanego projektu uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.  

  

D. Chojnacki - Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania 

wniosku o uznanie za ochronne lasów stanowiących własność Skarbu Państwa położonych na 

terenie Gminy Solec Kujawski.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 



Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Adam Michalak. 

 

4. Wolne głosy i wnioski. 

Głos w sprawie działań prowadzonych przez Stowarzyszenie Rozwoju Solca Kujawskiego w 

sprawie budowy drogi S10 zabrała Pani Elżbieta Wysocka.  

W sprawie budowy drogi S10 głos zabrali również: Pani Teresa Substyk – Burmistrz Solca 

Kujawskiego oraz Pan Jakub Siedlecki z Nadleśnictwa Bydgoszcz.   

O godz. 13.14 obrady sesji opuściła Radna Marzanna Szewczyk, a o godz. 13.16 obrady sesji 

opuścił Radny Mariusz Damrat.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – przypomniał o najbliższych wydarzeniach tj. 14.08.2021 

r. od godz. 12.00 – 16.00 Piknik Strzelecki z okazji święta Wojska Polskiego organizowany 

przez Urząd Miejski i Kurkowe Bractwo Strzeleckie. Piknik odbędzie się na terenie strzelnicy 

KBS w Solcu Kujawskim. Z kolei 15.08.2021 r. o godz. 12.00 odbędzie się uroczysta msza 

św. w kościele pw. Św. Stanisława, Biskupa i Męczennika z okazji obchodów święta Wojska 

Polskiego, po mszy będą składane wieńce.        

 

5. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, gościom za przybycie i zamknął 

obrady sesji o godz. 13.33. 

 

Bartłomiej Czaki  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Ciudzińska 

 


